
 PROTOKOLL FÖRT VID FORSERUMS SOK:S STYRELSES MÖTE 2022-12-15 
 
Närvarande: Göran Runesson (GR), Margareta Kempe (MK), Rohnny Andersson (RA), Fredrik 

Mathsson, Kenneth Kall (KK), Niclas Werneskog (NW), och Tobias Lindstedt (TL) 
 

§  1  
Ordförande Göran Runesson hälsade välkommen till ytterligare ett styrelsemöte 

under 2022. Orsaken var att styrelsen måste ta ställning till ett par frågor som inte 
kunde vänta tills efter årsmötet. 

 

Inledning 

§  2  
Förslaget till dagordning godkändes.  
 

Dagordning 

§  3  
Till att justera dagens protokoll utsågs Niclas Werneskog och Fredrik Mathsson. 

 
Justering 
 

§  4  
Inkomna skrivelser:  

a/ Nu sista månaden, innan klubbarnas hemsidor som RF bekostat stängs, kom ett 
erbjudande från företaget KlubbenOnline om att erbjuda plats för en ny hemsida 
inkl. att automatiskt flytta över nästan allt innehåll från den gamla hemsidan. Ut-
seendet blir i princip lika som den gamla hemsidan. Kostnaden var 999 kr/år.  

Ny hemsida 

b/ RA har under hösten haft mail-kontakt med Pär Jansson, Kultur & Fritid, om att få 
hjälp med att reparera belysningen på elljusspåret. Kopia på mailen samt Pär:s 
svar har sänts även till vår duktige och mycket skidintresserade medlem Viktor 
Josefsson. Som ordförande för Forserums Tennisklubb så har han god relation 
med Pär efter klubbens paddelbanebygge. Hans fråga till RA hade varit om fick 
hjälpa till att stöta på Pär och det hade RA instämt i. Nu hade RA fått kopia på 
deras kontakter där Pär till slut önskade hjälp. Viktor hade kontaktat en elfirma 
som är beredda att laga under januari. Pär önskade en kostnadsbedömning. RA 
hade sänt en detaljerad förklaring till var problemen finns och vad som måste 
göras. I första hand är det ett markarbete med att rikta upp stolpar och stag och 
sedan ett elarbete. RA hade uppmuntrat honom att fortsätta arbetet med att få 
tillbaka ljuset. 

 

Belysning elljusspår 

§  5  
Styrelsen har tidigare diskuterat deltagandet i ett arrangemang av Hitta Ut inom 

Nässjö kommun efter initiativ av Nässjö OK. RA och Stellan Ahnström deltog på det 
första mötet med de övriga klubbarna. Från andra mötets anteckningar kan vi kunnat 
utläsa att övriga klubbar är beredda delta i arrangemanget. Det består av delarna 
upplåtande av kartområde inkl. markkontakter, utsättning och underhåll av check-
points, utdelning av kartor till alla hushåll samt försäljning av reklamplatser på kartan 
eller hemsidan. 

Styrelsen diskuterade frågan vidare. Några uttryckte oro för konkurrens med vårt 
normala arrangemang av Naturpasset. Den sista delen ovan d.v.s. att sälja reklam 
har vi ingen lösning på då vi saknar intresserade och lämpliga personer.  

Styrelsens beslut blev till slut att vi svarar ja till att medverka. Detta genom att upp-
låta ett kartområde. Utsättning av checkpoints och utdelning av kartor kan vi even-
tuellt ta på oss när vi vet mer om omfattningen. 

 

Hitta Ut 

§  6  
Synpunkter på förslaget till ny fördjupad översiktsplan över Forserum ska skriftligt 

vara insända senast den 15 januari 2023. I förslaget ska Lillsjöskogen användas till 
skoländamål och bostadsbebyggelse vilket påverkar klubbens verksamhet starkt. RA 
hade påbörjat ett idé-förslag till svar med en inventering av dagens brukare och på-
verkan av dem om förslaget genomförs. Allt med målet att vi ska arbeta för att planen 
omarbetas och Lillsjöskogen bibehålls i sin helhet. Styrelsen instämde i att vi nästan 

Översiktsplan 



helt ska lämna argument varför detta ska ske och inte lämna synpunkter på de lös-
ningar vart aktiviteter kan flyttas som förslagsställarna lägger fram. RA hade också 
påbörjat ett enkelt motförslag till lokalisering av skola och bostäder. Styrelsen tyckte 
att RA ska bearbeta det och sända med som ett förslag från klubben. RA kommer att 
författa ett förslag till svar som styrelsen ska ges möjlighet att ge synpunkter på innan 
det sändas in. 
 

§  7  
GR och TL har undersökt läget med klubbens två skotrar. Den äldre inköpt 1987 

har varit trasig i flera år och försök gjordes redan av Arne Kempe att finna reservdelar 
för reparation. De båda har nu funnit skadorna så stora så att det inte är lönsamt att 
reparera den. Den nyare inköpt som begagnad år 2013 var också ur funktion. Efter 
reparation av de båda så fungerar den även om mer service behövs senare. 

För att ersätta den äldre föreslog GR och TL att vi köper in en bättre begagnad 
skoter. De hade funnit sådana på nätet för kostnader mellan 25–40 000 kr. Styrelsen 
beslutade att så ska ske. För att inte köpa alltför dålig med kort livslängd bestämdes 
att kostnaden får uppgå till maximalt 40 000 kr. GR och TL fick i uppdrag att genom-
föra inköpet. Likaså fick de i uppdrag att bli av med den gamla så förmånligt som 
möjligt t.ex. annonsering e.dyl. 

Styrelsen beslutade vidare att försöka att få hjälp med finansieringen. Nässjö 
kommun har två årliga tillfällen för ansökan om investeringsstöd. Nästa tillfälle är den 
1 februari 2023. I bestämmelserna står dock ”Ansökan ska göras i förväg innan inve-
steringen påbörjas” alltså inte innan beslut fattas. Målet är då att göra inköp i mitten 
av januari. Styrelsen beslutade att göra en ansökan om bidrag så snart som möjligt. 

 

Skotrar 

§  8  
På tidigare möten har diskuterats byte av fönster på Lillsjöstugan. Till en början de 

tre fönstren på söderfasaden. Kostnaden beräknas till 30-35 000 kr. Många i styrel-
sen hade uppfattningen att vi redan hade beslutat om bytet men i tidigare protokoll 
finns inget formellt beslut. Styrelsen fattade därför ett tydligt beslut om att uppdra åt 
anläggningskommittén att under år 2023 se till att denna förbättring sker. 

Även för denna åtgärd beslutade styrelsen att vi ska söka kommunalt stöd för på 
samma sätt som för skoterinköpet ovan. 

 

Fönsterbyte 
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        Rohnny Andersson 
 
 
 
 
 

 Justeras: 
 
 
 
Niclas Werneskog                        Fredrik Matsson 


